
FlyNova Pro
Flying spinner with a magic controller

USER MANUAL

Product Overview

Using Modes

Turn on/turn off

Boomerang

levitate

Fly to the target

Precautions

Product Parameter

Soar and Magnetic levitation
( Need to buy a magic wand )

Power button

Press the power button on the top of FlyNova Pro with your  
finger , the LED light bar will flash in different colors . Swing  
FlyNova Pro with your wrist , and the wind blade will start to  
rotate . Swing FlyNova Pro again , the wind blade will stop  
rotating . Press the power button again , FlyNova Pro will stop  
working .

LED strip

USB charging  
port

Protective  
cover

Fan blade

Hold the f FlyNova Pro (horizontal and vertical to the ground) 
with one hand , tilt it upwards 15° to 45° and throw it out,the  
FlyNova Pro will fly back in the original direction.
Hold the FlyNova Pro ( horizontal and vertical ground ) with  
one hand and tilt it 15° to 45° to the upper left or upper right. 
The FlyNova Pro will fly out in an offset direction,and then fly  
back to another target position along the offset direction.
Tips : When throwing FlyNova Pro,the greater the tilt angle, 
the faster the flight speed. It is recommended to perform  
small-angle tossing exercises first,and then gradually perform 
larger-angle tossing exercises as the training time increases.

Hold FlyNova Pro (horizontal and vertical to the ground) with
one hand, then release the rotating FlyNova Pro, place your  
palm on the bottom 1cm-5cm,and move slowly.The FlyNova  
Pro floating in the air will move slowly with the palm of your  
hand.

When FlyNova Pro is in  suspension,  use  the  magic  wand to  
swing once, FlyNova Pro will fly upwards and change the light  
color ,  and  swing  the  magic  wand  again , FlyNova  Pro will  
continue to fly upwaras and change the light color again. After  
stopping the operation of the magic wand ,  FlyNova  Pro  will  
gradually fly downwards treely. ( You can also use the buttons  
on the magic wand to replace the  "swing" action )
Use the five - pointed star on the magic wand to magnetically  
attract the FlyNova Pro to fly , and
quickly get rid of the FlyNova Pro with your wrist force, and it  
can become a floating flight state .

Product name                FlyNova Pro

Colour                            Blue / Red / Pink

Battery type                   Lithium ion polymer battery

Main material                 PP plastics

Charging time                About 25 minutes

Battery life                      8-10 minutes

Suitable for age              Over 6 years old

Product Weight               27g

Product Size                    95mm * 95mm * 95mm

Hold the FlyNova Pro with one hand (horizontal and  
vertical to the ground),tilt it 15°to 65°downward toward the  
target,release the
rotating FlyNova Pro, and flynova pro will fly towards the  
target.
Hold FlyNova Pro with one hand (horizontal and vertical to the  
ground) and tilt 15° to 65° to the left front or right front.
FlyNova Pro will fly out of the left front or right front offset,and  
fly back to another target position along the offset direction.

1. This product contains a non replaceable battery. Please do
not disassemble it or let the battery get damp.
2. If the toy is heated seriously, don't charge it. Let it coor  
before charging.
3. Please avoid strong impact and exposure to direct sunlign. 
4. It is recommended to charge the FlyNova Pro with an adult.
5. Do not charge in an extremely hot or cold environment.
6. Keep away from flammable and explosive materials when  
charging.
7. Toys should not be used by children under 6 years old.
8. Before playing FlyNova Pro, please fully charge and keep
the top up.
9. When   playing   outdoors,   please   avoid   rivers,   road,
buildings, etc . , and have enough safe space to walk around. 
10. Don't play with FlyNova Pro in bad weather such as rain,
snow,thunder,electricity and strong wind,so as to avoid injury  
or damage to the product
11. Do not fly FlyNova Pro to light bulbs, light tubes, glass and  
other fragile products.
12. Never charge the product unattended for a long time.
Disconnect the charger after the product is fully charged
13. To protect the battery life, please turn off the power of  
FlyNova Pro before charging.

FlyNova Pro
带魔术棒的飞转盘

用户手册

产品总览

使用模式

打开/关闭

回旋

悬浮

飞向目标

注意事项

产品参数

悬浮和磁悬浮（需要购买魔术棒）

电源按钮

用手指按下FlyNova Pro顶部的电源按钮，LED灯条将以不同的颜色
开始闪烁。
用手腕摆动FlyNova Pro，风叶片将开始旋转，再次摆动
FlyNova Pro，风叶片将停止旋转。
再次按下电源按钮，FlyNova Pro将停止工作。

LED灯条

USB充电接口

防护罩 风叶片

一只手握住FlyNova Pro（水平和垂直于地面），将其向上倾斜15°
至45°并抛出，FlyNova Pro将会沿原始方向飞出与飞回。
用一只手握住FlyNova Pro（水平和垂直地面）并将其倾斜15°至
45°至左上或右上。FlyNova Pro会向偏移方向飞出，然后沿偏移方
向飞回另一个目标位置。
提示：扔FlyNova Pro时，倾斜角越大飞行速度越快。建议先进行
小角度的抛掷练习，然后随着训练时间的增加逐渐进行大角度的抛
掷练习。

用一只手（水平和垂直于地面）握住FlyNova Pro，向下倾斜15°至
65°，释放旋转的FlyNova Pro， Flynova pro将飞向目标。
用一只手（水平和垂直于地面）握住FlyNova Pro，并向左前或右
前倾斜15°至65°，FlyNova Pro将飞出左前方或右前方偏移，然后
沿偏移方向飞回另一个目标位置。

当FlyNova Pro处于暂停状态时，挥动魔术棒，FlyNova Pro将向
上飞行并更改灯光颜色，再挥动魔术棒，FlyNova Pro将继续飞行
并再次更改灯光颜色。
在停止魔术棒的操作之后，FlyNova Pro将逐渐向下飞行。（您也
可以使用魔术棒上的按钮替换“摇摆”动作）使用魔术棒上的五角
星吸引磁力吸引FlyNova Pro飞行，并迅速用腕力摆动FlyNova Pro
它可以变成悬浮的飞行状态。

一只手握住FlyNova Pro（水平和垂直于地面），然后释放旋转的
FlyNova Pro，将手掌放在底部1厘米至5厘米处，慢慢移动漂浮在
空中的FlyNova Pro将沿着手掌缓慢移动。

产品名称                           FlyNova Pro

颜色                                  蓝色/红色/粉红色

电池类型                           锂离子聚合物电池

主要材料                           PP塑料

充电时间                           约25分钟

电池续航时间                    8-10分钟

适合年龄                           6岁以上

产品重量                           27g

产品尺寸                           95mm * 95mm * 95mm

1.本产品包含不可更换的电池，请不要拆卸它或让电池受潮。

2.如果玩具严重发热，请勿对其充电。

3.请避免强烈的冲击和阳光直射。

4.建议在成人的指导下对FlyNova Pro进行充电。

5.请勿在过热或过冷的环境中充电。

6.充电时，请远离易燃易爆材料。

7. 6岁以下的儿童请勿使用玩具。

8.在玩FlyNova Pro之前，请先充满电。

9.在户外玩耍时，请避开河流，道路，建筑物等，并留有足

   够的安全空间可走动。

10.请勿在恶劣天气下使用FlyNova Pro，例如雨，雪，雷

     电，强风等，以免造成伤害或产品损坏。

11.请勿将FlyNova Pro与灯泡，灯管，玻璃或其他易碎产品

     放在一起。

12.切勿长时间对产品充电，产品充满电后应断开与充电器

     的连接。

13.为了保护电池寿命，请在充电前关闭FlyNova Pro的电源。


